
Oświadczenie złożone 

przez senator Alicję Zając 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 20 listopada 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do minister infrastruktury i rozwoju Marii Wasiak 

Szanowna Pani Minister! 

Bardzo proszę o następujące informacje. 

Czy Ministerstwo Infrastruktury i Rozwoju monitoruje i ewidencjonuje ilość środków unijnych (EFS) 

przeznaczanych na działania prozatrudnieniowe – staże, kursy, szkolenia itp. dla osób niepełnosprawnych? 

Jeśli tak, to proszę o nadesłanie wykazu wspomnianych działań i wielkości środków przeznaczonych na te 

działania w latach 2013 oraz 2014. 

Jeśli zaś ministerstwo nie monitoruje i nie ewidencjonuje wymienionych środków, to proszę o informację, 

czy ministerstwo zdaje sobie sprawę z tego, iż wspomniane działania mogą się dublować z działaniami proza-

trudnieniowymi na rzecz osób niepełnosprawnych prowadzonymi przez PFRON i urzędy pracy, tak tema-

tycznie, jak i osobowo, co może prowadzić do marnotrawienia środków unijnych (publicznych) będących w 

dyspozycji Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju. 

Alicja Zając 
 

 




